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Protokół nr XII 
 

z obrad XII sesji  Rady Miejskiej w Rzgowie 
odbytej w dniu 22 sierpnia 2007r.  

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 
 
 
Obrady XII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie V kadencji (2006- 2010) otworzył o godz. 13.20   
Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Marek Bartoszewski stwierdzając jednocześnie 
quorum, uprawniające Radę do podejmowania uchwał. 

 
W posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 
1 do niniejszego protokołu). 
O godz. 13.40. radny Marek Bagiński dołączył do zebranych. 
O godz. 13.45 na salę obrad przybył radny Mateusz Kamiński. 
O godz. 14.05 przybył na sesję radny Mariusz Czarnocki. 
Obrady kontynuowano zatem w pełnym, 15 - osobowym składzie Rady. 
Przewodniczący powitał zebranych gości, w tym nowego Komendanta Powiatowego Policji 
nadkomisarza Jacka Banachowicza  i przedstawił porządek obrad, który obejmował : 

1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie quorum 
3. Przedstawienie porządku obrad 
4. Wybór sekretarza obrad 
5. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej z dnia 28 czerwca 2007r. 
6. Sprawozdania Komisji z działalności w okresie międzysesyjnym, 
7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie od 28 czerwca 2007r. 
-informacja na temat wykonania uchwał podjętych na XI sesji 
-informacja na temat realizacji zgłoszonych podczas XI sesji wniosków 

8. Podjęcie uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2007 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z WFOŚ i GW 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w Gospodarzu 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie działki na rzecz CT 

„PTAK” 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Rzgowie i  Starowej Górze 
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania i odwołania inkasentów opłaty targowej 
15. Interpelacje radnych 
16. Wnioski i zapytania 
17. Komunikaty 
18. Zamknięcie sesji. 

 
Porządek obrad przyjęto bez zmian. 

Ad. 4. 
Sekretarzem obrad wybrano radnego Stanisława Bednarczyka. 
 
Ad.5. 
Protokół z XI sesji został przyjęty bez zastrzeżeń. 
 
Ad.6. 
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Komisja Rewizyjna 
Przewodniczący Komisji S.Gąsiorek przedstawił protokół z kontroli merytoryczno-
finansowej GOK z dnia 20 czerwca i 10 lipca 2007r. oraz z posiedzenia Komisji z dnia 17 
sierpnia br. 
Przewodniczący poinformował również zebranych, że GOK uzyskał dotację z Unii 
Europejskiej, która przeznaczona jest na wymianę kulturalną (goście z Włoch). 
Zebrani nie mieli zastrzeżeń. 
 
Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów 
Przewodniczący Komisji S.Gierasiński odczytał protokół z posiedzenia z dnia 31 lipca br. w 
sprawie Cefarm-u oraz z posiedzenia z dnia 9 sierpnia  br. 
Pytań i uwag brak. 
 
Komisja Spraw Społecznych 
Przewodniczący Marek Skalski odczytał protokół z posiedzenia Komisji z dnia 03 lipca 
2007r.  i przedsesyjnego z dnia 21 sierpnia br. 
Radca prawny Iwaszkiewicz odczytał opinię prawną radcy prawnego Genslera w przedmiocie 
uzależnienia zwrotu kosztów dojazdu dzieci do szkół od ich frekwencji. 
Pytań i uwag brak. 
 
Ad.7 
Na wstępie Burmistrz przedstawił stopień realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji: 
-zrealizowano uchwały powołujące i odwołujące Skarbnika Miasta 
-zmiany w budżecie-przesunięcie środków, min. na budowę oświetlenia na Stadionie na Dni 
Rzgowa - zostanie do tego czasu zrealizowany 
-samochód dla OSP Kalinko - zrealizowano-30 tys. zł. przesunięto na OSP Bronisin, a 
samochód marki Lublun OSP Bronisin przekazał nieodpłatnie OSP Kalinko. W dniu 21 
sierpnia odbył się przetarg na zakup samochodu pożarniczego dla OSP Bronisin. 
-zespół opiniujący ławników powołano 
-stosowny akt not. dotyczący nieodpłatnego przejęcia działki nr 230/2 poł. w Starowej Górze 
został już podpisany 
-334/2 wykup działki od Pana Skóry-w realizacji, jeszcze nie podpisano aktu notarialnego 
-zwrot działek nieformalnie sprzedanych-do końca roku uchwały zostaną zrealizowane, 
aktualnie trwają wyceny gruntów 
-Cefarm-najem-od 1 września zgodnie z zaleceniami Komisji będzie podpisana umowa. 
- uchwała nadająca godność Honorowego Obywatela Gminy Rzgów oraz uchwała nadająca 
im. H. Śmiechowicza Stadionowi w Rzgowie zostaną zrealizowane na najbliższej uroczystej 
sesji Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu 26 sierpnia 2007r. 
 
W odpowiedzi na wnioski Burmistrz wyjaśnił:  
1)  
a) o połączenie ul. Frontowej i Żwirowni (rozgrodzić mieszkającego tam Pana)- stosowne 
pisma poszły z terminem realizacji do 30 września, 
b) o przesunięcie pojemników na posegregowane odpady z Centralnej 99 na Centralną przy 
ul. Wójtowskiej- częściowo zrealizowane, Pan Buchalski i Kordyl są odpowiedzialni za całą 
akcję, trwa systematyczne przenoszenie pojemników,  
c) nakazanie ogrodzenia się w swoich granicach Panu Zarębie, zam. przy ul. Klonowej, który 
obecnie tyłem ogrodzenia wchodzi na nasz grunt-wysłano stosowne pisma z terminem 
realizacji do 30 września, 
2)  
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a) o rozważenie czy uda się wygospodarować jakieś środki na odwodnienie ul. Pasterniki- 
koszt samych materiałów to ok. 7-8 tys. zł. – został on ujęty w zmianach budżetowych 
omawianych dzisiejszej sesji, 
b) o mocowanie wyżej tablic oznaczających numery i nazwy ulic, uzupełnienie brakujących, 
zerwanych przez wandali – ten wniosek jest realizowany na bieżąco, 
3)  
a) o rozwiązanie kwestii blokowania ulicy Łódzkiej przez samochody pracowników oraz  
TIR-y firmy Toyota- rozładunek TIR-ów winien odbywać się na terenie Toyoty – Burmistrz 
odbył stosowne spotkanie, była to okresowa sprawa wynikła z modernizacji parkingu przez 
firmę, 
b) przyjrzeć się stanowi technicznemu pojazdów gminnych-maszyny i ciągniki rolnicze są 
sprawne, choć estetycznie można im wiele zarzucić-zostaną odmalowane przed zimą, tak 
ustalono z Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej W.Małeckim, 
4)  
a) o połatanie dziur na ul. Konspiracji-połatano, 
b) o wymalowanie linii rozgraniczającej na drodze z Konstantyny w Centralną-zlecono firmie 
„Drog-inż.”, 
c) o wykoszenie rowu do Starowej Góry-wykoszono, 
5)  
a) o naprawę wiaty przystankowej z Czyżeminka do Pabianic-naprawiono, 
6)  
a) o sporządzenie stosownego szyldu w związku z nadaniem imienia stadionowi w Rzgowie-
podpisano zlecenie, tablice już są, 
9)  
a) zasypać dziury/wyrównać drogę dojazdową z Kalinka-Morgi do Kalina-w realizacji, 
10)  
a) o udrożnienie drogi dojazdowej do Czyżeminka III-wykonano, 
b) o naprawę asfaltu między salą w Hucie Wiskidzkiej a rzeką Ner-wykonano.  
 

Prace merytoryczne w okresie międzysesyjnym: 
Po ogłoszeniu przetargu 14 lipca podpisano kontrakty inwestycyjne dotyczące kanalizacji w 
Starowej Górze i Gadce Starej na kwotę 1mln 380 tys. zł. 
Trwa kolejny etap modernizacji budynku urzędu miejskiego, będą budowane nowe sanitariaty 
po stronie Urzędu Miejskiego 
Podpisano umowę o wartości 372 tys. zł na zakup samochodu asenizacyjny z terminem 
realizacji do 30 października br. 
Planowana jest inwestycja w centrum kultury i sportu- wpłynęły dotychczas dwie oferty, 
będziemy wybierać wkrótce jedną z nich, 
Przetarg na kanalizację ul. Żwirowej, Sosnowej i Modrzewiowej wygrał Zakład Wodociągów 
i Kanalizacji w Rzgowie kwotą 93tys 900 zł., inwestycja będzie wkrótce realizowana, 
W dniu 30 sierpnia br. odbędzie się przetarg na modernizację oczyszczalni ścieków, na zakup 
kraty Hubera-sporządzono już kosztorys,  
Odbiór instalacji na stadionie w Rzgowie będzie mieć miejsce jutro, 

Destrukt wysypany został na drodze Kalinko-Modlica, w Starowej Górze na ul. Stropowej, 
Szklarniowej, Ściennej i Zamkowej oraz w Rzgowie na ul. Leśnej. 
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10-15 września ruszy drugi etap wysypywania dróg destruktem, który obejmie Czyżeminek, 
Prawdę, Gospodarz przy świetlicy, w Rzgowie ul.Reja, Słoneczną, Stawową, Łąkową i 
Nasienną, w Starowej Górze ul. Zagłoby w kierunku ul. Zamkowej. 

Pan Burmistrz przedstawił również szczegółowe rozliczenie środków na płace i odprawy 
pracowników Urzędu Miejskiego w Rzgowie, 

Odnośnie planowanego parkingu w Rzgowie ustalono, że Kuria zapłaci Urzędowi 65 tys. zł. z 
tytułu renty planistycznej, ale z jednoczesnym wnioskiem o przeznaczenie tych środków na 
renowację naszego zabytkowego kościoła. Terenu pod parking Kuria nie zamierza nam 
sprzedać, w grę wchodzi jedynie umowa użyczenia. 

Radny Bagiński zgłosił zastrzeżenia odnośnie inwestowania w teren nie będący de facto 
własnością Gminy i poddał pod rozwagę radnych możliwość przeniesienia planowanej 
inwestycji na inny teren, wskazując jako przykładowe miejsce okolice poczty.  
 

Burmistrz oraz jego zastępca Jadwiga Pietrusińska poddali pod rozwagę radnych kwestię 
przesunięcia Dni Rzgowa na przełom maja i czerwca z uwagi na liczniejszą obecność 
młodzieży i intensyfikację prac w tym okresie ze względu na Dożynki. Aktualny termin 
stanowi duże utrudnienie organizacyjne dla pracowników Urzędu, którzy muszą angażować 
się również w przygotowanie dożynek. Jest to również zasadne z powodu zaangażowania 
okolicznych mieszkańców w prace przy żniwach. 

Pan Burmistrz poinformował o śmierci Pana Antoniego Adamusa, poprzednika Pana 
Burmistrza. 

Kwestię dofinansowania zakupu podręczników dla uczniów z terenu gminy wyjaśniła Pani 
Burmistrz, informując, że realizacja programu mogła mieć miejsce dopiero 12 lipca, po 
wejściu w życie stosownego rozporządzenia, a więc kiedy wakacje trwały i były w pełni. Na 
koniec lipca musieliśmy składać wnioski do Kuratorium Oświaty, obecnie przesunięto ten 
termin do 6 września. Głównym kryterium pomocy jest kryterium dochodowe-351 zł. na 
jednego członka rodziny. Będziemy składać korektę zapotrzebowania- ok. 120 osób 
kwalifikuje się do tej pomocy.  
W kwestii budowy sanitariatów Pan Burmistrz zwrócił się do Rady z prośbą o przyznanie 
stosownych środków na dokończenie budowy. Aktualnie sprawny jest jedynie jeden 
sanitariat, który nie jest wystarczający dla całego urzędu, pracujących robotników i petentów.  

 
Radny Bagiński zwrócił uwagę, że Burmistrz nie odniósł się do postulatów sprzed dwóch 
miesięcy ze specjalnego posiedzenia komisji dot. rowów burzowych. 
Przewodniczący Bartoszewski poprosił o przygotowanie stosownej odpowiedzi na najbliższą 
sesję Rady. 
Radny Piekarski zapytał czy można poszerzyć liczbę dróg wysypywanych destruktem o 
Starową Górę. Burmistrz wyjaśnił, iż obecnie nie jest to możliwe, ze względu na ograniczoną 
ilość destruktu i braku technicznych możliwości wykonania takiej liczby prac przy tym stanie 
pracowników. 
Pan Strycharski przypomniał o zakupie plandek dla straży i zaproponował ich złożenie w 
centrum kryzysowym na terenie Rzgowa. 
Pan przewodniczący Marek Bartoszewski poprosił nowego Komendanta Komendy 
Powiatowej nadkomisarza Jacka Banachowicza o przedstawienie koncepcji swojej 
działalności w naszym rewirze.  



 5 

Pan Banachowicz wyjaśnił, że pełni funkcję Komendanta Powiatowego od 20 lipca br., ale 
poznał już niektóre bolączki naszej gminy. Poruszył kwestię finansowania trzech etatów w 
posterunku w Rzgowie, z dniem 15 lipca zakończyło się finansowanie przez Gminę trzech 
etatów w posterunku. Pan nadkomisarz oznajmił, iż ma zamiar utworzyć rewir dzielnicowy i 
zlikwidować posterunek w Rzgowie, ale uzależnił swoją decyzję od postanowień Rady 
Miejskiej w Rzgowie w przedmiocie finansowania w/w etatów w posterunku w Rzgowie. 
Potrzeba tylko stosownego wniosku do Komendanta Wojewódzkiego Policji od Rady. 
Banachowicz wyjaśniał dalej, że Policja finansuje te etaty, ale nie może tego czynić w 
Rzgowie, bo Pan Banachowicz dysponuje tylko 135 etatami w całym powiecie. Ustawa o 
policji stanowi, że finansowanie etatów nie może być krótsze niż 5 lat. Nie ma możliwości 
finansowania etatów do końca roku, rozkaz organizacyjny przestał już obowiązywać, a 
ustawa nie pozostawia w tym zakresie swobody. Na pytania radnych o czas na podjęcie 
stosownych ustaleń w przedmiocie dalszego finansowania etatów Banachowicz odpowiedział, 
iż z końcem roku musi podjąć  decyzje kadrowe i organizacyjne. 
Wywiązała się dyskusja na temat przyszłości posterunku w Rzgowie, podczas których z grona 
publiczności i zaproszonych gości padały uwagi odnośnie pracy policjantów z posterunku. 
Wskazywano, że policjanci głównie przesiadują w Ptaku, a posterunek jest w związku z tym 
przeważnie zamknięty. 
Szacunkowy koszt jednego etatu to ok. 42 tys. dla etatu dzielnicowego na dziś, ale 
przyszłościowo za ok. 3 lata wzrośnie on do ok. 52 tys. 
Radny Skalski poprosił o wyjaśnienie zależności stopnia od uposażenia policjanta. 
Komendant wyjaśnił, że zależy to od stopnia zaszeregowania, a Pan Słobodzian wyjaśnił, że 
ustawa mówi o pięcioletnim finansowaniu etatu dzielnicowego. 

Radny Gierasiński prosił o przedstawienie jakie miasta jeszcze finansują etaty dzielnicowych. 
Zarzucił też słabe wyposażenie posterunku.  

Komendant wyjaśnił, że zakup sprzętu nie zależy od niego, bo Komenda Powiatowa nie 
dysponuje swoimi środkami, a jedynie dostaje sprzęt z Województwa. Nie chodzi o ukaranie 
Rzgowa, ale dysponuje się etatami zgodnie z analizą bezpieczeństwa. Policja musi być tam, 
gdzie istnieje zagrożenie, dlatego jesteśmy tak zaangażowani w CT „Ptak” i „Polros”. W 
Rzgowie największym problemem jest zwykle źle zaparkowany samochód, ale zagrożenie 
przestępczością jest największe nie przy ratuszu, ale właśnie w centrum targowym. 

Radny Bagiński zastanawiał się czy mamy zatem korzyść z tego finansowania, czy  
gospodarz gminy nie powinien pomyśleć o tym aby postawić warunki dla inwestora (np. CT 
„Ptak”, który płaci gminie tylko za stoisko, a korzysta np. z tego, że my finansujemy etaty 
policji). 

Nadkomisarz wyjaśniał, że nie tylko policja jest odpowiedzialna za bezpieczeństwo, a z jego 
statystyk wynika, że dynamika przestępczości dla powiatu łódzkiego wschodniego jest na 
poziomie 78%, a więc ma tendencję malejącą. 
Radny Skalski poprosił o przygotowanie na Komisję następujących dokumentów: 

-akty prawne dotyczące normatywnej wysokości przedstawionych stawek płac w policji, 
-wskazanie obciążenie pensji brutto policjanta, 

Nadkomisarz wyjaśnił, że siatka płac policyjna, w tym konkretnego policjanta dostępna jest 
również na stronie Internetowej Komendy Wojewódzkiej Policji, a jej podstawę stanowi 
stosowne rozporządzenie. 
Podinspektor Jarosław Słobodzian wyjaśnił, że prywatna firma nie może finansować policji, 
ale na CT „Ptak” to Rada może wymusić pewne zachowania np. zatrudnienie większej ilości 
ochroniarzy, co sprawiłoby, że policjanci mieliby więcej czasu na dyżury w samym Rzgowie. 
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Sołtys Strycharski spytał o przełożenie etatów w Policji na liczbę mieszkańców w danej 
miejscowości. 
Nadkomisarz wyjaśnił, że istnieje stosowne rozporządzenie etatowe, które wg. różnych 
wskaźników-min. ilości mieszkańców i skali przestępstw ustala liczbę etatów. Dziś jest to 135 
etatów. 

Radny Bagiński pragnął wiedzieć czy przy finansowaniu przez gminę będzie tych etatów o 
trzy więcej. 

Komendant Banachowicz wyjaśnił, że tak, ale są to etaty, osób jest i tak mniej. 
Na zarzut licznych dewastacji w parku w Rzgowie głos zabrał Komendant posterunku w 
Rzgowie st. asp. Robert Derliński - nie są  mu znane podobne zgłoszenia ani nie są 
prowadzone postępowania o wykroczenia. 

Sołtys Hoja chciał wiedzieć czy na terenie CT ”Ptak” są policjanci w cywilu? Stwierdził przy 
tym, że ich eksponowanie się nie odstrasza przestępców, a jedynie ich ostrzega. 

Banachowicz wyjaśniał, że nie możemy wymusić na prywatnym przedsiębiorcy zwiększenia 
liczby prywatnych ochroniarzy. 

Pan Przewodniczący podsumował wypowiedź obiecując przedyskutowanie propozycji 
finansowania etatów w poszczególnych Komisjach i na najbliższej sesji. Wyjaśnił również, iż 
do tej pory to wpływy z opłaty targowej dawały nam możliwość finansowania etatów 
policyjnych. Zakończył dyskusję refleksją, że za stan bezpieczeństwa odpowiadamy my 
wszyscy. 
Ad.8. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że projekt aktualny został powiększony na wniosek Komisji Spraw 
Społecznych o kwotę 60 tys. zł. na budowę sanitariatów. 

Zmiany w budżecie omówiła Pani Skarbnik A.Skórniewska, zgodnie z załącznikiem do 
projektu uchwały. 

Radny Skalski poprosił o informację, na co zostały rozdysponowane pieniądze przeznaczone 
decyzją Rady na zabezpieczenie etatów dla policji do końca roku.-Burmistrz wyjaśnił, że te 
pieniądze są niewydatkowane i od dyspozycji Rady zależeć będzie ich dalszy los. 
Burmistrz wyjaśnił również i przedstawił szczegółową rozpiskę wydatków na wynagrodzenia 
pracownicze oraz zakup sprzętu na nowy Urząd. Na wydatki pracownicze Burmistrz poprosił 
o dołożenie 150 tys. zł., co i tak nie pokrywa całej kwoty (ponad 180 tys. zł.). Burmistrz 
wyjaśnił, że nie wszystkie wydatki dały się przewidzieć. Burmistrz będzie nalegał na 
kumulację finansów w celu szybkiego wykupu niezbędnych gruntów. 

Radny Bagiński spytał o Gminną Spółdzielnię S.Ch., poddał w wątpliwość zasadność jej 
wykupu. Burmistrz zripostował, że w obliczu wzrostu cen była to trafna decyzja. 

Radny Bagiński zauważył również, że kwota 1mln 360 tys. zł. z tytułu renty planistycznej to 
dla nas manna z nieba, którą powoli rozdajemy. Nie może być tak, że w sytuacji gdy ktoś ma 
wiedzę o dodatkowych środkach, wyskalowuje się koszty o 80 tys. zł. przewyższające 
przewidywane wydatki przy modernizacji-radny wskazał tu OSP Bronisin.  

Uchwałą nr XII/62/2007 Rada Miejska w Rzgowie przyjęła zmiany w budżecie wg 
załącznika nr 1. Układ głosów przedstawił się w następujący sposób: „za”-11 radnych, 
„przeciw”-1 radny, „wstrzymały się” -3 osoby. 
Następnie A.Skórniewska omówiła przesunięcia w ramach budżetu środków, zgodnie z zał. 
Nr 2 i 3 projektu. 



 7 

W głosowaniu- „za”- 15  , „przeciw”-  0 , „wstrzymało się”- 0, Rada Miejska przyjęła 
uchwałę nr XII/63/2007 w sprawie zmian w budżecie. 
Ad.9. 

Uchwałą nr  XII/64/2007 Rada Miejska zdecydowała o zaciągnięciu pożyczki z 
WFOŚiGW w Łodzi w kwocie 550 tys. zł. na budowę kanalizacji sanitarnej podciśnieniowej 
w Starowej Górze i Starej Gadce. Zabezpieczeniem pożyczki będzie weksel, środki na spłatę 
przewiduje się uzyskać z wpływów z tytułu podatku od czynności cywilno-prawnych. 

Głosowano: „za”-15, „przeciw”- 0, „wstrzymujących się”- 0. 
Ad. 10. 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie sprzedaży działki na rzecz Pana Zielińskiego w 
Gospodarzu, po cenie rynkowej. Z punktu widzenia nabywcy działka ta jest cenna z uwagi na 
obecny kształt sąsiadującej działki Pana Zielińskiego, a z drugiej strony jest to teren 
podmokły, praktycznie nie  do wykorzystania przez gminę. 

Głosowało 14 radnych. Rada jednomyślnie uchwałą nr XII/65/2007 pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotową transakcję. 
Ad.11. 

Liczbą głosów  14-„za”, 0-„przeciw”, 1-„wstrzym. się” rada Miejska przyjęła uchwałę nr 
XII/66/2007 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki nr 147 położonej w 
Rzgowie na rzecz CT „Ptak”.  
Ad.12. 
Radny Bagiński poprosił o wprowadzenie zapisu „zgodnie z wyceną rzeczoznawcy” w 
projekcie ustawy  w par. 2. Wniosek upadł. Pod głosowanie poddano projekt pierwotny.  
Radny Skalski zwrócił uwagę na błąd w projekcie i wnioskował o podanie prawidłowej 
wartości działki: 0,0552 ha. Poprawkę przyjęto przez aklamację. 

Po szczegółowym odczytaniu projektu ustawy Rada głosami: „za” -14, „przeciw”-0, 
„wstrzymało się”- 0, przyjęła uchwałę nr XII/67/2007 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż działek  nr 258/5, 258/15 i 258/16 położonych w Rzgowie w drodze przetargu 
ustnego nieograniczonego. 
Ad.13. 
Nadanie nazwy ulicy w Starowej Górze. 
Głosami: „za”-10, „przeciw”-0, „wstrzymujących się”-5 Rada przyjęła uchwałę nr 
XII/68/2007 w sprawie nadania nazwy ulicy w Starowej Górze.  
Przedmiotowa droga, równoległa do ul. Centralnej, o długości 1660 mb i szer 15 mb (od ul. 
Gruntowej w kierunku wschodnim do granic obrębu Starowej Góry)otrzymała nazwę „Jana 
Pawła II”. 
 
Nadanie nazwy ulicy w Rzgowie. 
Na wniosek sołtysa Z.Strycharskiego o przedstawienie propozycji nazwy Radzie Sołeckiej w 
Rzgowie Rada jednogłośnie przegłosowała przesunięcie tego punktu porządku obrad na 
następną sesję. 
 
Ad.14. 
Głosami „za”-13, „przeciw”-0, „wstrzymało się”-2 Rada Miejska podjęła uchwałę nr 
XII/69/2007 w sprawie powołania i odwołania inkasentów opłaty targowej. 
 
Ad.15. 
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Sekretarz sesji S.Bednarczyk odczytał interpelację radnego Bagińskiego odnośnie 
użytkowania gminnych obiektów budowlanych w Rzgowie, która stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
Na uwagę radnego Bartoszewskiego odnośnie liczby poinformowanych o interpelacji 
instytucji państwowych radny Kamiński poprosił o powstrzymanie się od komentarzy na 
temat interpelacji innych radnych. Radny Kamiński poinformował również zebranych, że w 
gminnej czytelni znajduje się prenumerata „Zielonego sztandaru”. 
 
Ad.16. 
Wnioski zgłaszali kolejno: 
1) sołtys Rzgowa Z.Strycharski: 
a)o przeniesienie przez służby komunalne kontenerów na odpady spod OSP w Rzgowie w 
inne miejsce (np. na drugą stronę)-, których koszty opróżniania w ocenie p.Strycharskiego 
ponoszą sami strażacy 
b)o wymiana tablic dla wszystkich sołtysów 
c)o prenumeratę gazety sołeckiej lub ustalenie aby każdy sołtys sam z funduszu rady sołeckiej 
zakupywał „Naszą Gminę”. Pan Burmistrz poparł ten pomysł 
d)o założenie dwóch lamp w ul. Ustronnej w Rzgowie, koło przepompowni wodociągów. 
 
Radny M.Bagiński wyraził opinię, iż ustawienie pojemników odbywało się pod sztandarem 
selektywnej zbiórki odpadów, a problem polega na tym, że nikt nie czuje się gospodarzem 
tych pojemników i trzeba je częściej wywozić. 
Kierownik referatu Gospodarki Komunalnej W.Małecki wyjaśnił genezę zainstalowania 
pojemników oraz podstawę prawną uzasadniającą konieczność ich zakupu, wyjaśnił też, że to 
gmina jest ich gospodarzem. Gmina płaci kwotę 10 zł. za opróżnienie pojemnika firmie 
„Czystość”. W firmie tej 6 kierowców złożyło nagle wypowiedzenia i gmina stanęłą przed 
koniecznością zmiany kontrahenta, stąd też przejściowe opóźnienia w wywozie odpadów. 
Trwający spis z pewnością wpłynie pozytywnie na utrzymanie czystości, zmusza bowiem 
ludzi do zawierania stosownych umów o wywóz nieczystości. Pan Małecki na wniosek 
Z.Strycharskiego odpowiedział, że nie ma możliwości przestawienia pojemników w inne 
miejsce. 
 
2) Sołtys Starowej Góry I.Buchalska: 
a) o zaproszenie wszystkich sołtysów na Komisje obradujące w sprawie finansowania etatów 
policji. 
b) o naprawę chodnika w ul. Centralnej w Starowej Górze. 
 
3)Sołtys Gospodarza K.Zawistowska: 
a) o rozwiązanie problemu plagi dzików 
 
4)radny S.Gierasiński: 
a) wystąpić do starosty ze stosownym wnioskiem - aby pozwolenia na budowę domów były 
podpisane przez Inspektorat Melioracji Dróg 
b) o wyjaśnienie czy zgodne z prawem jest to, że są wydawane pozwolenia na budowę, a 
Burmistrz nic o tym nie wie 
c) o przeniesienie stacji energetycznej przy ratuszu przed położeniem chodnika 
Kierownik Z. Snelewski wyjaśnił w tym miejscu, że Zakład Energetyczny zadeklarował, iż 
jest to do realizacji, ale nie w tym roku, bo wiąże się to chociażby z wyburzeniem budynku 
obok ratusza. 
d)o  odmalowanie gablot na zdjęcia przed Dniami Rzgowa 
 
5) radny M.Skalski: 
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a) o zatrudnienie fachowców przy naprawie chodników, bo osoba naprawiająca chodnik na ul. 
Łódzkiej nie posiadała odpowiedniego sprzętu. 
 
6) Przewodniczący Bartoszewski: 
a)o uregulowanie kwestii oznakowania domów i uporządkowanie obecnego bałaganu w 
oznakowaniu domów na terenie gminy 
 

Radny Bagiński zgłosił zastrzeżenia odnośnie inwestowania w teren nie będący de facto 
własnością Gminy i poddał pod rozwagę radnych możliwość przeniesienia planowanej 
inwestycji na inny teren, wskazując jako przykładowe miejsce na przeciwko poczty.  
 
Zapytania: 
Sołtys Hoja: 
Odnośnie projekt drogi w Kalinie-w jakim stanie jest realizacja tego zadania. 
Kierownik Referatu Inwestycji Z.Snelewski wyjaśnił, że na razie istnieje jedynie mapa, musi 
być zrobiony jeszcze projekt drogi (już są zebrane oferty) i projekt gazociągu, gazownia nas  
blokuje z powodu zmian kadrowych. Musimy zatem wyłączyć z planów stworzenie projektu 
gazociągu, aby inwestycja ruszyła. 
 
 
 
Ad.17. 
Komunikatów brak. 
 
Ad.16. 
O godz. 18.30 - prowadzący obrady Marek Bartoszewski - wobec wyczerpania porządku 
obrad - zamknął obrady XII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 
 
Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na nośniku CD. 
 
 
 
Protokół sporządził:                                                Obradom przewodniczył : 

   
 


